

Four Pillars of Our Code of Conduct

At Integrated Consulting Group (ICG), our Code of Conduct is the foundation of our commitment to ethical and professional excellence. Our dedication to our principles ensures that we build trust and deliver exceptional value to our clients, partners, and communities.



Our Business

We conduct our business with ethics, ensuring compliance with legal requirements that promote responsible business practices and that contribute positively to society and the environment.

As consultants we:

- Comply with regulations
- Uphold business ethics
- Strive for mutual benefit
- Market our services ethically



Our Clients & Projects

We are committed to delivering consulting services that meet the unique needs of each client, that foster long-term partnerships built on trust, transparency, and mutual respect.

As consultants we:

- Strive to take practical action for high impact
- Focus on structures and behavioral dynamics
- Uphold safety of all parties involved
- Treat everyone respectfully



Our People

Our consultants and team members are our greatest asset, and we foster a collaborative and supportive work environment. We strive for a culture of respect, transparency, and authenticity.

As consultants we:

- Foster fairness and wellbeing
- Uphold a culture of respect and appreciation
- Speak up
- Consider environmental impacts



Information Handling

We uphold data security and privacy standards, ensuring responsible use of technology to safeguard client data and intellectual property.

As consultants we:

- Maintain confidentiality of client data and personal information
- Give credit to sources
- Use AI responsibly
- Take a proactive approach to data security

All our consultants understand and comply with this Code of Conduct, through which we reaffirm our commitment to making a meaningful impact through our consulting services.

Die vier Säulen unseres Verhaltenskodex

Der Verhaltenskodex der Integrated Consulting Group (ICG) ist die Basis unseres Engagements für ethisches und professionelles Handeln. Die tägliche Orientierung an diesen Prinzipien stellt sicher, dass wir Vertrauen aufbauen und für unsere Kund:innen, Partner:innen und die Gesellschaft einen einzigartigen Beitrag leisten.



Unsere Geschäftstätigkeiten

Wir arbeiten nach ethischen Grundsätzen und im Einklang mit gesetzlichen Anforderungen, um verantwortungsvolle Geschäftspraktiken zu fördern, die positiv zur Gesellschaft und Umwelt beitragen.



Unsere Kund:innen & Projekte

Unsere Beratungsleistungen richten sich nach den individuellen Bedürfnissen unserer Kund:innen und fördern langfristige Partnerschaften, die auf Vertrauen, Transparenz und gegenseitigem Respekt basieren.



Unser Team

Unsere Berater:innen und Teammitglieder sind unser wertvollstes Kapital. Wir fördern ein kooperatives und unterstützendes Arbeitsumfeld und streben eine Kultur des Respekts, der Transparenz und der Authentizität an.



Umgang mit Informationen

Wir halten Sicherheits- und Datenschutzstandards ein und gewährleisten den verantwortungsvollen Einsatz von Technologie, um die Kundendaten und das geistige Eigentum zu schützen.

Als Berater:innen:

- Halten wir gesetzliche Vorschriften ein
- Handeln wir nach höchsten ethischen Standards
- Streben wir nach gegenseitigem Nutzen
- Vermarkten wir unsere Leistungen auf ethische Weise

Als Berater:innen:

- Streben wir praktische Maßnahmen mit hoher Wirkung an
- Fokussieren wir uns auf Strukturen und Verhaltensdynamiken
- Achten wir auf die Sicherheit aller Beteiligten
- Behandeln wir alle Personen mit Respekt

Als Berater:innen:

- Fördern wir Fairness und Wohlbeden
- Wahren wir eine Kultur des Respekts und der Wertschätzung
- Ermutigen wir zu offener Kommunikation („Speak up“)
- Berücksichtigen wir die Auswirkungen auf die Umwelt

Als Berater:innen:

- Wahren wir die Vertraulichkeit von Kundendaten und persönlichen Informationen
- Nennen wir Quellen
- Setzen wir KI verantwortungsvoll ein
- Verfolgen wir einen proaktiven Ansatz zur Datensicherheit

Alle unsere Berater:innen verstehen und befolgen diesen Verhaltenskodex, um mit unseren Beratungsleistungen einen nachhaltigen Beitrag zu leisten („Make an Impact“).